
Referat fra skolebestyrelsesmødet den 02.11.2022 

Personalerummet kl. 17.00-19.00 

 

Afbud: Sandra, Mogens, Rasmus 

 

Indhold Referat 

1. Nyt fra ledelsen 

• Præsentation af viceskoleleder  

Ole Peter Larsen og af 

skolebestyrelsen 

• Elevtal pr. 01.11.2022 

• Renovering af toiletter opfølgning 

• Wow Park den 14.10.2022 

• Bestyrelsen og O.P. præsenterede sig. 

• Der er lavet flere aktiviteter i frikvarterne og 

udbuddet af mad i kantinen er ændret, for at anspore 

eleverne til at blive på skolen i frikvarterne. Som et 

forbyggende tiltag har Kvicklys uddeler og politiet, 

fortalt eleverne fra 4. til 9. klasse, om 

konsekvenserne ved butikstyveri.  

• Der er afholdt kursus for en del af personalet i brug 

af nye maskiner i MAKERSPACE. 

• Besøg i WOW-park var en succes, med mange 

aktiviteter, god stemning og stor opbakning fra 

forældre. En god måde at inddrage forældrene på. 

• Renoveringen af toiletterne igangsættes snarest og 

bliver omfattende, så de efter renoveringen 

fremtræder som nye og tidssvarende. Byrådet har 

afsat supplerende midler til en fuld renovering.  

• Elevtallet er pr.  24/10 2022 er 623 mod 605 sidste 

skoleår. 31 af eleverne er Ukrainske elever. 

• Skolestartsmøde for forældre til evt. kommende 

førskolebørn. For at give flere kendskab til skolen er 

alle byens børnehaver inviteret. 

2. Nyt fra elevrådet 

 

• Der har ikke været afholdt møde i elevrådet siden 

efterårsferien. 

3. Revidering af princip for 

skole/hjemsamarbejde  

Se vedhæftede bilag 

• Det nyreviderede princip for skole/hjemsamarbejde 

blev gennemgået, tilrettet og fremlægges til 

godkendelse på næste bestyrelsesmøde. 

4. Status fra Playful Learning 

- evaluering af fremvisninger og 

elevstyrede samtaler 

• Dagmar fra elevrådet fortæller om opstarten af 2. 

periode med PFL. Rene fortæller om opstarten og de 

erfaringer som indtil nu er gjort. Der er stor interesse 



- Evaluering af Play learning  

Elever, forældre, medarbejdere og ledelse 

 

og engagement iblandt personalet, som styrker og 

vitalisere samarbejdet. Der er en ”fed energi” og 

mange gode oplevelser på skolen -og nogle elever 

skal vænne sig til de nye arbejdsformer. De 

elevstyrede samtaler er en stor succes, hvor 

forældrene følger elevernes lærings udbytte. 

Konsulenterne er en støtte i arbejdet med PFL. 

5. Skolebestyrelsesmødet den 7. 12: 

• Julefrokost 

• Fokusgruppe interview med 

skolebestyrelsen 18.00 – 19.00 

• Efter bestyrelsens julefrokost, vil konsulenterne 

interviewe forældrene i skolebestyrelsen. Personalet 

og eleverne skal senere interviewes. Efter årene med 

Playful Learning udarbejder konsulenterne en 

rapport til det videre arbejde med Playful Learning. 

6. 3. Princip for digitalisering 

• Følg linket eller læs som bilag 

https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/rbl/ 

2020/200320-vi-har-drevet-den-digitale-

udvikling-frem-i-bedste-mening--men-det-

er-tid-til-at-stoppe-op 

 

• Birgitte giver et oplæg til emnet og bestyrelsen 

drøfter børns afhængighed af brugen af digitale 

midier. Hvordan hjælper vi eleverne, til mere social 

kontakt og samvær uden mobil.  

7. Evt.  • Der må sælges kager til påskemarkedet. 
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